



Environment Canada
Atlantic Region
Atlantic Climate
Centre

Environnement Canada
Région de l'Atlantique
Centre Climatologique
de l'Atlantique

Subscription Form *and Invoice* Monthly Meteorological Summary 2006

Your subscription to the Monthly Meteorological Summary expires with the December 2005 issue. To ensure continued service please complete and promptly **return this subscription form** to the address below.

The cost of an annual subscription to the Monthly Meteorological Summary is \$60.00 per location per year. This will entitle you to receive data for the station of your choice as soon as possible after the end of the month, usually within 7 working days. Our preferred method of delivery is by e-mail (Adobe Acrobat format). We can also deliver summaries by facsimile and regular mail. If you require a hard copy by regular mail please include the \$20.00 fee for shipping and handling for **each** location.

Monthly Meteorological Summaries will be published for several locations in the Atlantic Provinces. Please complete the form below and **return it** with your remittance, payable to the RECEIVER GENERAL FOR CANADA to:

Environment Canada
Finance and Administration
45 Alderney Drive, 16th Floor
Dartmouth, NS B2Y 2N6 Fax: 902-426-2690

Attention: Accounts Receivable

I wish to subscribe to the Monthly Meteorological Summary for the following location(s):

- Halifax – Dartmouth, NS St. John's, NL Fredericton, NB
 Moncton, NB Charlottetown, PEI

Delivery Method:

- E-mail to: _____
 Fax to: (____) _____
 Regular Mail (be sure to include postal address below)

Number	Description	Enter Amount
	Summaries @ \$60.00	
	Shipping and Handling @ \$20.00 (for mail delivery only)	
	Subtotal	
	Add HST 15% (NB, NS, NF) elsewhere GST 7%	
	TOTAL AMOUNT ENCLOSED	

Make cheques payable to RECEIVER GENERAL FOR CANADA HST No. R121491807RT0001

Please charge to my VISA MC Account No. _____ Exp Date __/__/__

Signature _____

Subscriber Information

Company Name _____

Address _____

Address _____ Tel: (____) _____

City _____

Province _____ Postal Code _____

Contact Person _____
(please print)



Environment Canada
Atlantic Region
Atlantic Climate
Centre

Environnement Canada
Région de l'Atlantique
Centre Climatologique
de l'Atlantique

Abonnement *et* Facture Sommaires Météorologiques Mensuels 2006

Votre abonnement aux Sommaires Météorologiques Mensuels arrive à terme avec le numéro de décembre 2005. Pour vous assurer un service sans interruption, veuillez compléter et **retourner** le plus tôt possible le **formulaire de commande inclus ci-dessous**.

Le coût de l'abonnement est de 60,00\$ par année. Ce montant vous donne droit de recevoir les données pour la station de votre choix, aussi tôt que possible après la fin de chaque mois, généralement à l'intérieur de sept jours ouvrables. Notre méthode préférée de livraison est par **courriel** (le format *Adobe Acrobat*). Nous l'envoyons par télécopieur et courrier aussi. Si vous avez besoin d'une copie par courrier, veuillez inclure 20,00\$ pour frais de manutention pour **chaque** station désirée.

Un Sommaire Météorologique Mensuel sera publié pour chacune des stations des provinces atlantiques mentionnées. Veuillez compléter le formulaire ci-dessous, inclure votre chèque à l'ordre du RECEVEUR GÉNÉRAL DU CANADA et **l'envoyer** à l'adresse suivante:

Environnement Canada
Gestion et Finances
45 Alderney Drive, 16 ième étage
Dartmouth, N.-É. B2Y 2N6 Fax: 902-426-2690

Attention: Comptes Recevable

Je désire souscrire au Sommaire Météorologique Mensuel pour la(les) station(s) suivante(s):

- | | | |
|---|---|---|
| <input type="checkbox"/> Halifax – Dartmouth, N-É | <input type="checkbox"/> St. John's, T-N | <input type="checkbox"/> Fredericton, N-B |
| <input type="checkbox"/> Moncton, N-B | <input type="checkbox"/> Charlottetown, Î-P-É | |

Méthode de livraison:

- Courriel électronique à: _____
- Fax à: (____) _____
- Courrier (s'assurer d'inclure votre adresse postale ci-dessous)

Quantité	Description	Montant
	Sommaires @ 60,00\$	
	Frais de manutention @ 20,00\$ (pour livraison par courrier seulement)	
	Sous total	
	Ajouter TVH 15% (N-B, N-É, T-N) ailleurs TPS 7%	
	TOTAL	

S.V.P. Libeller le chèque au nom du RECEVEUR GÉNÉRAL DU CANADA TVH No. R121491807RT0001

Je désire payer par VISA MC Carte # _____ Date Exp. __/__/__

Signature _____

Coordonnées de l'abonné(e)

Nom d'affaire _____

Adresse _____

Adresse _____ Tél: (____) _____

Ville _____

Province _____ Code Postal _____ au soin de _____
(Imprimer SVP)